

Kabeltrommelwinde nach DIN 7355

Die Kabeltrommelwinden sind zum Heben von Kabeltrommeln aus der DIN 7355 von uns entwickelt worden.

Die Kabeltrommelwinden 1,5 t haben drei angeschweißte Klauen zur Aufnahme der Kabeltrommeln. Die 3 t - 10 t Kabeltrommelwinden haben ein drehbares Horn mit Sicherung und eine verstellbare seitliche Einhängeklaue mit Sicherung.

Die Kabeltrommelwinden aus unserer Fertigung sind besonders robust konstruiert, was Langlebigkeit und geringen Verschleiß zur Folge hat.

Cable drum winch according to DIN 7355

We developed the cable drum winches for lifting cable drums according to DIN 7355.

The 1.5 t cable drum winches have three welded claws to mount the cable drums. The 3 t - 10 t cable drum winches have a rotating horn with a safeguard and an adjustable lateral hook connector with a safeguard.

The cable drum winches from our production are constructed especially robust, with consequential longevity and low wear.

HEBEZEUGE



Abb. No.19 [1,5 t]



Abb. No.19 [5 t]

Tech. data and main dimensions	No. 19 Cable drum winches according to DIN 7355			
	1,5 t	3 t	5 t	10 t
Lifting force on head and claw:	1,5 t	3 t	5 t	10 t
Installation height:	740 mm	1000 mm	1300 mm	1300 mm
Lifting height:	265 mm	305 mm	330 mm	310 mm
Bearing height of the head claw:	650 mm			
Bearing height of the centre claw:	425 mm			
Bearing height of the lower claw:	200 mm			
Suitable for cable drums from:		700 mm	930 mm	1160 mm
to:		2600 mm	3000 mm	3000 mm
Weight:	30 kg	64 kg	70 kg	88 kg
Catalogue number with safety crank:	1911026	1912030	1913033	1916031
Safety ratchet crank:	1921026	1922030	1923033	1926031